



**Made
in Russia**

Voluntary certification system «Made in Russia»
Registered in the Unified Register of registered voluntary certification systems
Reg. № РОСС RU.31685.04РЭЦО from the 24th of May 2017

Система добровольной сертификации «Сделано в России»
Зарегистрирована в Едином реестре зарегистрированных систем
добровольной сертификации
Рег.№ РОСС RU.31685.04РЭЦО от 24 мая 2017 г.

CERTIFICATE OF CONFORMITY

СЕРТИФИКАТ СООТВЕТСТВИЯ

№ CC.002084

Valid from 05.09.2025 **to** 04.09.2028
Срок действия с по

Applicant/Manufacturer: ALLY SOFT LLC, 195427, Russia, St. Petersburg, Svetlanovsky pr-kt, 77 liter a, apt. 111

Заявитель/Изготовитель: ООО «ЭЛЛИ СОФТ», 195427, Россия, г. Санкт-Петербург, Светлановский пр-кт, д. 77 литер а, кв. 111

Products: ALLY Software is a mobile employee assistant application. It includes the following modules: Work schedule Employee training Team chat Checklists News feed Personal profile & team management. OKVED code 62.01. FEACN of the CU 8523499101.

Продукция: ALLY-Программа для ЭВМ представляет собой мобильный помощник сотрудника. Включает в себя модули: график работы, обучение сотрудников, командный чат, чек-листы, новости, профиль и команда. Код ОКВЭД 62.01, код ТНВЭД 8523499101.

Comply with the voluntary certification system "Made in Russia" requirements.

Соответствует требованиям Системы добровольной сертификации «Сделано в России».

Certificate is issued on the basis of: Declaration of conformity company ALLY SOFT LLC on the Uniqueness of the voluntary certification system "Made in Russia" dated 31.07.2025 No.320-2025.

Сертификат выдан на основании: Декларации о соответствии компании ООО «ЭЛЛИ СОФТ» №320-2025 от 31.07.2025 по направлению «Уникальность» системы добровольной сертификации "Сделано в России".

Made in Russia VCS Holder Russian Export Center JSC;
123610; Moscow; Presnensky municipal
district; Krasnopresnenskaya embankment; 12; floor 13; room
1301;
e-mail: madeinrussia@exportcenter.ru
tel.: +7(495)937-47-47

Держатель СДС «Сделано в России» АО «Российский экспортный центр»; 123610; г. Москва; вн.тер.г. муниципальный округ Пресненский; наб. Краснопресненская; д. 12; этаж 13; пом. 1301
адрес электронной почты: madeinrussia@exportcenter.ru
тел.: +7(495)937-47-47

Vice President
Вице-президент

A.V. Solodov
А.В. Солодов

002779

